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 ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  25 

Datum zasedání:  29. 1. 2020 

Přítomni:  Bauerová, Bernatík, Braciníková, Chmielová, Majerová, Šimáková, 

Škrabal, Turečková, Verner 

Omluveni:  Buryová, Franěk 

Hosté:  Pražák, Stavárek, Suchánek, Šromková 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Dodatek č. 1 k rozpisu příspěvku a dotace Slezské univerzity v Opavě, 

Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné na rok 2019 

3. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Ekonomika 

a management v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v 

Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 

2020/2021 

4. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Economics 

and Management akreditovaného v anglickém jazyce v prezenční a 

kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2020/2021 

5. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i hosty, vyjmenovala jednotlivé body 

programu a konstatovala, že Akademický senát je usnášeníschopný. Přítomní členové senátu 

s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

       

 

2. Dodatek č. 1 k rozpisu příspěvku a dotace Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné na rok 2019 

 

Ing. Šromková seznámila přítomné senátory s Dodatkem č. 1. Vzhledem k tomu, že v průběhu 
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června až prosince byly na OPF zaslány čtyři dodatky, je dodatek, který se dnes předkládá, 

shrnutím všech předchozích do jednoho souhrnného. Největší změnou v rozpočtu je navýšení 

příspěvku na vzdělávání, kdy fakulta získala navíc 1 247 tis. Kč a snížení rozpočtu o 169 tis. 

Kč vzhledem k nižšímu počtu studujících doktorandů. Dále informovala o dotacích (výukové 

sály, EDULAB) a investičních prostředcích, a na jaké zdroje byly tyto prostředky přiděleny. 

Dne 16. 12. 2019 došlo k přesunu 15 000 tis. Kč z fondu provozních prostředků na FRIM (fond 

reprodukce investičního majetku). Důvodem byla potřeba spolufinancování rekonstrukce 

objektu D1 a D2 Na Vyhlídce.  

 

Za hospodářskou komisi promluvil Ing. Verner, který uvedl, že materiál byl diskutován s paní 

tajemnicí a informace byly předávány dál dalším členům senátu, včetně předsedkyně senátu 

a případné nedostatky byly opraveny. Nevidí tedy problém ve schválení tohoto dokumentu. 

S paní tajemnicí bylo dále dohodnuto, že jakmile budou na fakultu zaslány jednotlivé Dodatky 

k rozpisu příspěvku a dotace součástem SU, budou následně poslány předsedkyni senátu 

a Komisi pro hospodářské záležitosti.  

 

Následně předsedkyně senátu vyzvala k diskuzi a vzhledem k tomu, že další připomínky 

nezazněly, také k hlasování o schválení Dodatku č. 1. 

 

 

Hlasování   

Pro: 9  Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Dodatek č. 1 k rozpisu příspěvku a dotace Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné na rok 2019. 

 

 

3. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Ekonomika 

a management v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, 

Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2020/2021. 

4. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Economics and 

Management akreditovaného v anglickém jazyce v prezenční a kombinované formě 

studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro 

akademický rok 2020/2021. 

 

Dokumenty představil proděkan Suchánek, který uvedl, že v českém studijním programu 

v zásadě změna není. Termín podání přihlášek je stanoven do 17. 8., přijímací zkouška 

proběhne standardně začátkem září, a to 3. 9. V anglické verzi se jedná o změnu v termínech 

podávání přihlášek a přijímací zkoušky, a to z toho důvodu, že by si zahraniční zájemci o 

studium nestihli vyřídit víza, a nemohli tak ke studiu nastoupit. Podávání přihlášek ke studiu 

bude do 30. dubna a přijímací zkouška pak proběhne v období března až září. Další změnou je 

vyjmutí souhlasu školitele.     
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Dr. Majerová dodala, že anglická mutace vychází ze zkušeností z magisterského navazujícího 

studijního programu, kdy indičtí a čínští studenti mají problém se získáním víz v krátkém 

časovém úseku.  

 

Ing. Pražák se zeptal, zda přijímací zkoušky musí probíhat prezenčně. Doc. Suchánek uvedl, že 

přijímací zkoušky probíhají online.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo další ze senátorů nevznesl žádný dotaz či připomínku, předsedkyně 

senátu vyzvala k hlasování o podmínkách přijímacího řízení do doktorského studijního 

programu Ekonomika a management.  

 

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Ekonomika a 

management v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2020/2021. 

 

 

Dále vyzvala k hlasování o podmínkách přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Economics and Management.  

 

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Ekonomics and 

management akreditovaného v anglickém jazyce v prezenční a kombinované formě studia 

Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 

2020/2021. 

 

 

5. Různé  

 

1) Ing. Pražák uvedl, že se k němu dostala připomínka ze strany studentů týkající se hodnocení 

předmětů, kdy si studenti nejsou jisti, zdali má toto hodnocení smysl a bere se v úvahu. Apeloval 

na katedry, aby studentům bylo sdělováno, že je evaluace výuky důležitá, protože je to jediná 

forma zpětné vazby proto, abychom mohli nedostatky odstranit a výuku zlepšovat.   
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Ing. Braciníková řekla, že studenti nechtějí dávat zpětnou vazbu, protože se bojí, že to není 

anonymní. Bylo by dobré je ujistit v tom, že hodnocení anonymní je.   

 

Ing. Chmielová dodala, že se s tím také setkala. Studenti si stěžují na výuku, ale bojí se hodnotit, 

protože si nejsou jisti, zda je opravdu anonymní.  

 

Ing. Bauerová si myslí, že mnohem větší vliv by měla zpětná vazba směrem ke studentům za 

celou katedru a sdělení studentům, jaké kroky katedra pro vyřešení negativních reakcí provedla.  

 

Ing. Šimáková řekla, že by bylo dobré studenty motivovat (např. cenami), aby obětovali svůj 

čas a psali připomínky k výuce předmětů, které již navštěvovat nebudou.  

 

Doc. Suchánek shrnul, že již máme za sebou osm kol ankety, probíhá deváté. Vždy po vyhlášení 

ankety děkan píše zaměstnancům e-mail, aby motivovali studenty při výuce, aby se (studenti) 

nebáli a vyplňovali anketu. Výsledky každé jsou zveřejněny na webových stránkách fakulty. 

Na kolegiu děkana se poté uveřejňuje vyhodnocení, výsledky se analyzují na úrovni vedení 

fakulty a vedoucím kateder je sdělována informace, aby s konkrétními vyučujícími 

projednávali výsledky evaluace. Počet respondentů se pohybuje mezi 30 a 40 % studentů, jsme 

tak vysokou školou, která má výborný podíl v porovnání s jinými VŠ.  

 

Dr. Turečková se zeptala, zda lze tuto anketu studentům znovu připomenout e-mailem. 

Studenty pravidelně upozorňujeme, aby hodnocení napsali, ale oni pak na něj zapomenou. Doc. 

Suchánek odvětil, že studenti obdrží e-mail, jsou upozorňováni vyučujícím a mají anketu 

uvedenu v aktualitách na webu.  

 

Ing. Pražák se dotázal na poměr, kolik prezenčních a kombinovaných studentů se evaluace 

účastní. Doc. Suchánek odpověděl, že takový přehled se neprovádí.  

 

Ing. Verner si myslí, že z daných otázek není jasné, pokud jde o předměty, které mají 

přednášejícího a několik cvičících, zda student hodnotí přednášejícího nebo cvičícího. Doc. 

Suchánek dodal, že student označuje, zda hodnotí přednášku nebo seminář.  

 

Dr. Bernatík se dotázal, zdali si student vybere, že se jedná o konkrétního vedoucího semináře. 

Doc. Suchánek odpověděl, že student si vybere, koho hodnotí. 

 

Ing. Škrabal upozornil na to, že doktorandům nejsou výsledky evaluace zpřístupněny, byť 

vedou semináře a jsou také hodnoceni. Pokud mají výsledky komentovat, měl by jim být přístup 

k nim umožněn. Doc. Suchánek informoval, že se nastavení přístupových práv řeší.  

 

Dr. Turečková se zeptala, zda sada těch pěti otázek je neměnná, a zda jsou určeny pro prezenční 

i kombinované studenty, kdy studenti kombinované formy semináře nemají, přesto je v anketě 

uvedeno jejich hodnocení. Doc. Suchánek řekl, že sada musí být jednotná a nepředpokládá, že 

se to bude měnit.  

 

Ing. Braciníková dodala, že studenti nemusí odpovídat na všechny otázky.  
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Prof. Stavárek uvedl, že definování otázek je o tom, aby byl akceptovatelný počet, který 

neodradí a postihne hlavní aspekty evaluace. Podrobné informace pak lze vyjádřit 

v komentářích.  

 

2) Ing. Verner informoval o změně zveřejňování materiálů k projednávání na AS SU OPF. Po 

aktualizaci zákona o VŠ by sice měl informace zveřejňovat předkladatel, ale byla ujednána 

dohoda mezi děkanem a předsedkyní senátu, že toto bude zabezpečovat nadále senát. Materiály 

jsou zveřejněny na webových stránkách senátu, kde přibyla položka „Materiály k projednání“. 

Pro jejich zpřístupnění je potřeba se přihlásit přes CRO.  

 

3) Dr. Bernatík se dotázal, zda jsou nějaké informace k tomu, že fakulta prodává byt. Prof. 

Stavárek sdělil, že se dotáže odpovědných pracovníků.  

  

4) Dr. Bernatík podal informatorium o volbách do AS SU, které proběhnou začátkem LS.  

 

 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 26. 2. 2020 ve 13:00 hod v místnosti A308. 

 

 

 

 

Za správnost:  

Ing. Ingrid Majerová, Dr.  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 29. 1. 2020 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Dodatek č. 1 k rozpisu příspěvku a dotace Slezské univerzity 

v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné na rok 2019. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Ekonomika a management v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity 

v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2020/2021. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Ekonomics and management akreditovaného v anglickém jazyce v prezenční a 

kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné pro akademický rok 2020/2021. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ingrid Majerová, Dr.  

předsedkyně AS SU OPF 

 

  


